
Kokouksen vierailijat 

 
 
 
Valmistelija                        Vammaisneuvoston sihteeri Annekristiina Tuovinen 
 

1. Lea Hassilan vierailu koskien pyörätuolien peittoprjojektia. 
 
 
Esittelijä                              Puheenjohtaja 
 
Päätösesitys                       Merkitään tiedoksi. 
 
Päätös                                 Lea Hassila esitteli hoitokotien pyörätuolien peittoprojektia. Kokouksessa  
                                             päätettiin, että vammaisneuvosto on mukana peittoprojektissa siten, että  
                                             Lea Hassila voi kertoa vammaisneuvoston olevan projektissa mukana ja että 
                                             vammaisneuvostossa jäseninä olevat yhdistykset ovat mukana projektissa  
                                             halutessaan. 
 
                                             Projekti käynnistyy Praatissa to 4.9.2025. Käsityöpiiri kutoo 10x10 tai  
                                             20x20 lappuja Seitsemän veljestä-langasta.  
 
 
Valmistelija                        Vammaisneuvoston sihteeri Annekristiina Tuovinen 
 

2.  Viestintäpäällikön vierailu koskien palveluesitettä. 
 
Esittelijä                              Puheenjohtaja 
 
Päätösesitys                       Merkitään tiedoksi. 
 
Päätös                                 Esite ei ollut vielä täysin valmis Pohteen osalta, joten viestintäpäällikkö ei  

    ollut esittelemässä palveluesitettä. Palveluesite jaettiin luonnoksena. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vammaisneuvosto 06.02.2025 § 4§ 38 
  
  

Valmistelija Vammaisneuvoston sihteeri Annekristiina Tuovinen 

 Kokoukseen on kutsuttu vieraaksi Pohteen aluehallituksen ja 
aluevaltuustoon sekä Raahen kaupunginhallituksen puheenjohtaja Anu 
Mattila kertomaan Pohteen vammaispalveluiden kuljetuspalvelusta. 

 Edellisessä vammaisneuvoston kokouksessa 11.12.2024 ilmeni, että 
vammaisten kuljetuspalveluissa on vakavia ongelmia Raahessa. 
Vammaisneuvosto toivoi seuraavaan vammaisneuvoston kokoukseen Anu 
Mattilaa kertomaan vammaisten kuljetuspalveluista Raahessa. 

 Anu Mattila kertoo asiasta. 

Esittelijä Puheenjohtaja 

Päätösesitys  Merkitään tiedoksi.  

Päätös Merkittiin tiedoksi.  
 
Pohteen aluehallituksen - ja valtuuston jäsen Anu Mattila osallistui 
kokoukseen Teamsin välityksellä. 
 
Keskusteltiin, että Pohteen järjestämissä vammaisten kuljetuspalveluissa 
on ollut ongelmia Raahessa ja Pohteella ollaan niistä tietoisia.  
 
Vammaisneuvoston puheenjohtaja ja sihteeri valtuutettiin laatimaan 
lausunto/muistio asiasta Pohteelle. 

 

Vammaisneuvosto 24.04.2025 § 12 
    
      

Valmistelija Vammaisneuvoston sihteeri Annekristiina Tuovinen 

 Pohteen järjestämissä vammaisten kuljetuspalveluissa on ollut ongelmia 
Raahessa. Edellisessä kokouksessa puheenjohtajaa ja sihteeriä 
valtuutettiin laatimaan asiasta lausunto Pohteelle.  

 Asiaan perehtyminen eteni siten, että Pohteen vammaisten henkilöiden 
kuljetuspalvelujen järjestäjä Tervia Logistiikka Oy:n hallituksen 
puheenjohtaja Pirjo Sirviö, toimitusjohtaja Eija Jaatinen ja 
vastuualuepäällikkö Minna Mikkola kutsuttiin kertomaan vammaisten 
kuljetuspalveluista Fregattisaliin 23.4.2025 klo 17.  



 Ennen lausunnon antamista tarvitaan vammisilta itseltään kokemuksia 
kuljetuspalveluiden laadusta kirjallisena. 

 Toteutuuko Raahen alueella yhdenvertaisuuslaki ja Pohteen 
järjestämisvastuu?  

Esittelijä Puheenjohtaja 

Päätösesitys  Merkitään tiedoksi. 

Päätös Vammaisneuvostostossa päätettiin, että Tervia Logistiikka Oy:n johdolle 
ehdotetaan uuden Vammaisten henkilöiden kuljetuspalvelut Raahessa- 
tilaisuuden järjestämiselle seuraavia päivämääriä: ke 17.9.2025 klo 17.00 tai 
ke 24.9.2025 klo 17.00. Vammaisneuvoston sihteeri kerää palautetta 
palvelujen toteutumisesta 24.4.-19.9.2025 välisenä aikana. Palautteen 
lähettämistä toivotaan myös Tervialle, jotta voivat parantaa palvelun 
toimivuutta. Todettiin, että vammaiset henkilöt eivät ole Pohteen alueella 
yhdenvertaisia kuljetuspalveluiden osalta. Neuvoston kokouksessa 
keskusteltiin myös, että toteutuuko lain mukainen Pohteen 
hyvinvointialueen järjestämisvastuu ja toteutuuko yhdenvertaisuuslaki? 
Todettiin, että eivät ole toteutuneet marraskuun jälkeen.  Fregattisalin 
tilaisuuden järjestämisestä tuli palautetta, että tilaisuus oli hyvä ja 
tunteitakin herättävä, mutta konkretia Tervia Logistiikka Oy:n osalta jäi 
vajaaksi. Tilaisuudessa toivottiin Tervia Logistiikka Oy:n ja yleisön osalta, 
että vammais- ja vanhusneuvostot järjestävät uuden tilaisuuden syksyllä. 


